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r

Fractie Vraag POHO

1 Gerrit 
Coppens

Senioren 
Veldhove
n

Regelmatig wandel ik over het straatje Zittard. Het straatje is, zoals ik eerder van de wethouder 
begrepen heb, veel te smal volgens de huidige normen. Maar dat ter zijde. Oorspronkelijk waren 
Zittard en de Sint-Janstraat-Sondervick de verbindingswegen tussen (Zand)Oerle en Veldhoven-
dorp. Nu ligt er inmiddels de Zilverbaan die beide straten moet ontlasten. Regelmatig wordt ik 
door bewoners van de Zittard aangesproken over de verkeersintensiteit op hun straat. Zij hebben 
het gevoel dat het sinds de aanwezigheid van de Zilverbaan niet rustiger geworden is in hun 
straat. Ook wordt er zoals sommigen het noemen schandalig hard gereden. Ik zie zelf ook wel 
eens auto’s voorbij komen waarvan ik denk dat ze harder gaan dan de toegestane 60km/u. 
Dit alles op een te smalle weg.

Vragen:
1. Is College op de hoogte van verkeersintensiteit en snelheden die op Zittard plaatsvinden?
2. Zo nee, gaat College onderzoek plegen en/of met bewoners in gesprek?
3. Gaat College naar aanleiding daarvan maatregelen nemen die bewoners gerust stellen?

MG

2 Jacob Beens Hart voor 
Veldhove
n

In Veldhoven zijn ongeveer 100 veteranen. De veteranen zijn regionaal georganiseerd en hebben 
eenmaal per jaar een regionale dag. In het Veldhovens weekblad van 06 september was er een 
advertentie zichtbaar met een oproep voor de regionale Veteranendag dat wordt gehouden op 07 
oktober in Veldhoven. Een prachtig initiatief. 
In Nederland hebben we een Veteranenwet, waarin een zorgplicht wordt geregeld voor veteranen.
Recent heeft de Veteranenombudsman in zijn rapport “Gemeente, ken uw veteraan!” 
geconcludeerd dat door de onbekendheid van gemeenten met de Veteranenwet, niet alle 
veteranen de aandacht krijgen die zij verdienen. Bovendien zijn er veel verschillen tussen 
gemeenten, als het gaat om hoe zij met veteranen omgaan en wat veteranen van hun gemeente 
kunnen verwachten. 
 
Vraag: 

1. Wordt er naar mening van het college voldoende invulling gegeven aan de Veteranenwet 
in Veldhoven?
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